
 
Zápis č. 9/2009 (43) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 29. 6. 2009 

 

Přítomni:   Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D., doc. Ing. Martin Sysel Ph.D., Ing. Miroslav 
Matýsek, Ph.D., Ing. Pavel Navrátil, Ph.D., Ing. Milan Navrátil, Ph.D., Ing. Jiří 
Vojtěšek, Ph.D., Ing. Vladimír Gerlich , Bc. Ondřej Vrzal, Bc. Ludmila Novotná, 
(celkem 9 členů AS ) 

Omluveni: Petr Peroutka  
Hosté: prof. Ing. Vladimír Vašek, CSc., Ing. Tomáš Sysala, Ph.D., RNDr. Jan Ostravský, CSc., 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů.  

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

3. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2009/2010 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika.  

4. Informace zástupce FAI ve Sněmu Rady vysokých škol. 

5. Různé.  

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal hosty.  

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  
Bez připomínek 

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Děkan FAI informoval o tom, že akreditační komise schválila žádost o akreditaci nového Bc. 
oboru. Studenti, kteří byli přijati do prvního ročníku oborů AŘI a IT, byli seznámeni se 
skutečností, že budou převedeni na nový Bc. studijní obor Informační a řídicí technologie. Dále 
se bude pokračovat v přípravě na akreditaci nových studijních oborů. 
Prod. Ostravský informoval o počtech přijatých studentů do 1. ročníku Bc. studia. Pro naplnění 1. 
ročníku je nutno vyhlásit II. kolo přijímacího řízení. Prod. Ostravský dále informoval o tom, že 
detašovaná pracoviště v Přerově a Rožnově pod Radhoštěm pravděpodobně nebudou z důvodu 
malého počtu uchazečů otevřena.  
Doc. Sysel poukázal na problém s absencí některých důležitých předmětů (např. Architektura 
počítačů) v Bc. studiu z důvodu otevření nového Bc. oboru. Prod Sysala přislíbil řešení tohoto 
problému individuálně u jednotlivých předmětů. 
Prod Sysala informoval o tom, že v termínu 4.-19.6.2009 proběhly na naší fakultě Státní závěrečné 
zkoušky. Upozornil na zhoršenou úroveň BP a DP především u oboru BTSM, čímž došlo k 
velkému nárůstu studentů, kteří u SZZ neuspěli. 
 
ad 3) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2009/2010 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika. 

Návrh směrnice byl projednáván již na minulém zasedání AS FAI. Termín pro dodatečné odevzdání 
maturitních vysvědčení byl stanoven na 11.9.2009. Další dotazy z řad členů AS FAI nebyly. 
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Návrh usnesení AS FAI  43/1 
AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2009/2010 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika. 

Hlasování 
Pro: 9 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 43/1 
AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2009/2010 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika. 

ad 4) Informace zástupce FAI ve Sněmu Rady vysokých škol. 

Dr. Chramcov připomněl, že zápis ze zasedání RVŠ byl rozeslán všem členům AS FAI. 
Podrobnější zápis je k dispozici na webu RVŠ. Dr. Matýsek, který je zástupcem FAI v RVŠ, shrnul 
zásadní projednávané body zasedání týkající se zprávy o činnosti předsednictva RVŠ, dále 
zmínil vystoupení rektora UK prof. Hampla, který přednesl stanovisko UK k Bílé knize 
terciárního vzdělávání a vystoupení prof. Zlatušky týkající se věcného záměru zákona o terciárním 
vzdělávání. Dále se Dr. Matýsek zmínil o přípravě rozpočtu VŠ v oblasti vzdělávání a VaV a taktéž 
informoval o referátu O. Haška ze Studentské komory RVŠ. 

ad 5) Různé 

• Předseda AS FAI informoval, že obdržel e-mail studenta P. Sousedíka (člena AS UTB) o tom, 
že v průběhu ZS 2009/10 bude na zahraničním studijním pobytu a nebude tudíž 
přítomen zasedání AS UTB a EK AS UTB v průběhu tohoto období. AS FAI rozhodla, 
že P. Sousedík nebude na období ZS nahrazen jiným studentem v AS UTB. V případě 
zasedání EK AS UTB bude nahrazen Dr. Matýskem. V průběhu ZS 2009/10 bude FAI 
zastoupena ve studentské komoře pouze Bc. Sulovskou. 

• Doc. Sysel upozornil na problém v elektronickém přihlašování do navazujícího Mgr. 
studia, kdy dochází k předávání osobních údajů třetí osobě. Prod. Sysala zajistí nápravu. 

• Prod. Ostravský informoval o tom, že v srpnu 2009 proběhne výběrové řízení na obsazení 
místa akademického pracovníka na ÚM. Výběrového řízení se za AS FAI zúčastní Dr. 
Chramcov. 

• Bc. Vrzal poukázal na nedodržování Studijního a zkušebního řádu některými 
akademickými pracovníky. Tento problém se týká vypisování termínů zkoušek. Obdobné 
problémy je nutno řešit s řediteli ústavů, případně s proděkany pro studium. AS FAI se 
shodlo na nutnosti úpravy Studijního a zkušebního řádu ve smyslu stanovení 
minimálního počtu vypsaných termínů.  

Termín příštího zasedání AS FAI bude stanoven začátkem září 2009. 
 
Ve Zlíně dne 3. 7. 2009 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 

        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 


